

**順利天主教中學**  
**學校通告32(b) (2016-2017)**  
**中四及中五學校旅行**

敬啟者：

為使同學及老師同享郊遊樂，舒展身心，並藉此機會師生同歡，謹定三月二十四日為本校旅行日。學生如無特殊理由，均需參加。請家長及同學留意並遵守下列事項，確保安全。

- (1) 同學如因病不能參加學校旅行，必須由家長於當天早上八時前致電學校告假，並須於下一個上課日向班主任呈交醫生紙及告假信。同學如無故缺席，作曠課論。
- (2) 同學須依從老師指示乘搭指定交通工具及在指定範圍內活動；在啟程及回程時均須集合點名。
- (3) 注意天氣變化，穿著合適的衣服鞋襪；衣服應以輕便純樸為原則。
- (4) 不准游泳、踏單車、划艇或進行危險活動。
- (5) 若中途離隊，必須於返家後立即向領隊老師及校務處報告。
- (6) 同學須攜帶身份證或兒童身份證，十一歲以下者應攜帶其他身份證明文件。
- (7) 同學須注意清潔，愛護大自然；野餐及燒烤後，須清理場地，不可留下火種。
- (8) 注意保管私人財物；切勿攜帶過量金錢。
- (9) 如有特別事故，須立即向老師報告。
- (10) 家長可讓子女攜帶流動電話作聯絡之用，惟同學必須關掉手機。使用時必須通知老師，並須自行妥善保存。
- (11) 有關中一至中三各班旅行地點及安排如下：

班別	地點	集合時間	集合及解散地點	解散時間
中四甲	石澳	8:30 a.m.	西灣河地鐵站/西灣河巴士總站	4:00 p.m.
中四乙	半月灣	9:00 a.m.	西貢巴士總站	4:30 p.m.
中四丙	龜背灣	9:00 a.m.	西灣河地鐵站 14 號巴士	3:30 p.m.
中四丁	三星灣	8:30 a.m.	西貢白沙灣	4:00 p.m.
中五甲	清水灣二灘	9:30 a.m.	清水灣巴士總站	3:30 p.m.
中五乙	赤柱	8:30 a.m.	中環巴士總站	4:00 p.m.
中五丙	深水灣	8:30 a.m.	中環地鐵站出口 A	4:30 p.m.
中五丁	啟德跑道公園	8:30 a.m.	九龍灣地鐵站出口 A	3:30 p.m.

此致  
中四及中五家長

順利天主教中學校長

詹燕珠謹啟

二零一七年三月十四日



**回條**  
**學校通告32(b) (2016-2017)**  
**中四及中五學校旅行**

姓名：\_\_\_\_\_ 班別：\_\_\_\_\_ ( )

敬覆者：本人已悉 貴校來函有關學校旅行之事。本人同意敝子弟參加，並著敝子弟遵守所列規則。

此覆

順利天主教中學詹校長

二零一七年三月 日

家長或監護人\_\_\_\_\_ 簽署

# SHUN LEE CATHOLIC SECONDARY SCHOOL (2016-2017)

14 March 2017

Dear Parents,

## Circular No.32(b) S4 and S5 School Picnic

In order to provide an opportunity for our students and teachers to enjoy outdoor activities and cultivate friendship, the school will organize a picnic for students on 24 March 2017. All students must attend this school event except for particular reasons. Students are requested to pay attention to the following details:

1. Students who can not attend due to sickness should phone the school before 8:00am and submit a parent's letter with medical certificate to the class teacher on the next school day. Failing to attend without proper reasons will be considered as truancy.
2. Students must follow the teacher's instructions.
3. Students must dress and behave properly.
4. Swimming, cycling, canoeing, wandering off alone and other dangerous activities are not allowed.
5. Those who have to leave early for particular reasons should call the office and the teacher-in-charge upon arrival.
6. Students must bring their ID cards; those under the age of 11 should bring other documents for identification.
7. Students should keep the area clean and tidy up all facilities after use.
8. Students should keep an eye on their personal belongings and avoid bringing too much money.
9. In case of emergency, students should report to the teacher-in-charge immediately.
10. Students are allowed to bring their mobile phones but they should keep their mobile phone switch off. They are not permitted to use it unless they have the permission from the teacher-in-charge.
11. The details of the event are as follows:

Class	Destination	Meeting Time	Gathering and Dismissal Venue	Dismissal Time
S4A	Shek O	8:30 a.m.	Sai Wan Ho MTR/Sai Wan Ho Bus Terminal	4:00 p.m.
S4B	Half Moon Bay	9:00 a.m.	Sai Kung Bus Terminal	4:30 p.m.
S4C	Turtle Beach	9:00 a.m.	Sai Wan Ho MTR No.14 Bus Station	3:30 p.m.
S4D	Trio Beach	8:30 a.m.	Sai Kung Pak Sha Wan	4:00 p.m.
S5A	Clear Water Bay	9:30 a.m.	Clear Water Bay Bus Terminal	3:30 p.m.
S5B	Stanley	8:30 a.m.	Central Bus Terminal	4:00 p.m.
S5C	Deep Water Bay	8:30 a.m.	Central MTR exit A	4:30 p.m.
S5D	Kai Tak Runway Park	8:30 a.m.	Kowloon Bay MTR exit A	3:30 p.m.

Yours faithfully,

Chim Yin Chu (Ms)  
Principal

✂

### Reply Slip Circular No.32(b) (2016 – 2017) S4 and S5 School Picnic

Name: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_

Class: \_\_\_\_\_ ( )

Dear Ms. Chim,

I understand the content of circular no. 32 (b) and I approve of my child's participation in the School Picnic.

Yours sincerely,

Signature of Parent